
Enkel fråga till Kommunstyrelsens ordförande Ulf Olsson (S)  

 

I vilken utsträckning används allmän visstidsanställning i 
Borås Stad? 

 

Allmän visstid är en osäker, tidsbegränsad anställningsform. Arbetsgivaren kan använda sig 
av den utan att ange särskilda skäl. Otrygga jobb får konsekvenser för människors hälsa och 
möjligheter till att exempelvis skaffa bostad. Vänsterpartiet tycker att Borås Stad som 
offentlig arbetsgivare ska vara ett föredöme och så långt det är möjligt erbjuda trygga 
anställningar. Genom att erbjuda tillsvidareanställningar med goda arbetsvillkor skapas också 
förutsättningar för att rekrytera och behålla rätt kompetens. 
 
Med hänvisning till ovanstående ställer jag följande fråga till Kommunstyrelsens ordförande 
Ulf Olsson (S): 
 

- Hur många personer i Borås Stad är anställda med anställningsformen allmän visstid? 
- Om allmän visstid används, på vilka förvaltningar finns i så fall de här 

anställningarna? 
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Ida Legnemark (V) 

 

 


